



ASSET LIST

LOT 119: MASSMUTUAL - INTELLIGENT DISPLAY FOR MOVING VEHICLES PATENTS FOR SALE

119号专利包：万通保险 – 车辆智能显示专利待拍

Ocean Tomo Bid-Ask™ Market patent auction lot 119 consists of thirteen U.S. patents and applications from MassMutual. The methods and systems described in this portfolio modify the output of electronic devices associated with moving vehicles (e.g., vehicle's display system and/or electronic devices) when the vehicle is moving faster than a predetermined threshold and the driver's eye gaze is directed towards the electronic device instead of the road. The methods and system of this portfolio can also prevent accidents and notify users if a vehicle is involved in an accident. The portfolio will benefit vehicle manufacturers, electronic display system manufacturers, first responders etc.

Ocean Tomo Bid-Ask™市场119号拍卖专利包包含美国万通人寿保险公司的十三项专利和专利申请。本专利包控制车辆行驶中相关联的电子设备。当车辆的移动速度快于预定阈值并且驾驶员的视线对准电子设备而不是道路时，该方法和系统相应地更改车辆的各种电子显示（例如，车辆的显示系统和/或车辆内的电子设备）。本专利包将使车辆制造商，电子显示系统制造商，急救人员等受益。

For further information or to bid on this lot, please email Bid-Ask@OceanTomo.com.
竞拍该专利包或详询更多信息，欢迎联系 Bid-Ask@OceanTomo.com.

NO. 序号	PUBLICATION NO. 公开号	PATENT TITLE 专利名称	PRIMARY IP CLASS IPC主分类号	PRIORITY DATE 优先权日	FILE DATE 申请日	ISSUE/ PUBLICATION DATE 公开日	NO. OF FORWARD CITATIONS 前引数量
1	US9756474	Mobile device notification generation 移动设备通知生成	H04W 64/00	12/10/15	12/9/16	9/5/17	4
2	US10051113	Systems and methods for presenting content based on user behavior 基于用户行为来呈现内容的系统和方法	H04M 1/725	3/22/16	3/22/17	8/14/18	2
3	US10111041	Mobile device notification generation 移动设备通知生成	H04W 64/00	12/10/15	8/24/17	10/23/18	0
4	US10178222	Systems and methods for presenting content based on user behavior 基于用户行为来呈现内容的系统和方法	H04M 1/725	3/22/16	3/22/17	1/8/19	0
5	US10306311	Intelligent and context aware reading systems 智能情境感知阅读系统	H04N 21/442	3/24/16	3/22/17	5/28/19	1
6	US10360254	Intelligent and context aware reading systems 智能情境感知阅读系统	G06F 7/00	3/24/16	3/22/17	7/23/19	0
7	US10432781	Systems and methods for presenting content based on user behavior 基于用户行为来呈现内容的系统和方法	H04W 4/70	3/22/16	6/28/18	10/1/19	0
8	US10511936	Mobile device notification generation 移动设备通知生成	H04W 4/02	12/10/15	10/4/18	12/17/19	0
9	US16/508209	n/a	n/a	n/a	n/a	n/a	n/a
10	US16/406769	n/a	n/a	n/a	n/a	n/a	n/a
11	US16/238399	n/a	n/a	n/a	n/a	n/a	n/a
12	US16/221001	n/a	n/a	n/a	n/a	n/a	n/a
13	US16/659082	n/a	n/a	n/a	n/a	n/a	n/a